
J e g y z ő k ö n y v

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-
Sportügyi és Közművelődési Bizottsága nyílt ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely,
Kossuth Lajos tér 5.)

A Bizottsági ülés ideje: 2024. március 25. napján 14:00 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek:
Szőnyi István bizottsági elnök 
Lukács Tamás bizottsági tag
Róth József bizottsági tag
Palicz Istvánné bizottsági tag
Dombóvári János Imre bizottsági tag
Pálinkás Máté bizottsági tag

A Bizottsági ülésről távol volt: 
Schweitzer Tamás bizottsági tag

Tanácskozási joggal meghívottak: 
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja
Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó
dr. Terdik Sándor jegyző
dr. Fazekas Márk Péter aljegyző
Bartus István Főépítész/Csoportvezető
Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője
Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője
dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 
Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője
Budainé Bodnár Edit a Kossuth Lajos Művelődési Központ intézményvezetője 
Nagyné Szentesi Mónika a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár intézményvezetője

Tanácskozási joggal megjelentek: 
dr. Terdik Sándor jegyző 
Budainé Bodnár Edit a Kossuth Lajos Művelődési Központ intézményvezetője 
Nagyné Szentesi Mónika a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár intézményvezetője

Jegyzőkönyvvezető:
Obráz Béláné

Szőnyi  István  bizottsági  elnök: köszöntötte  a  megjelenteket  és  megállapította,  hogy  a
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból
6  tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy van-e
észrevétel vagy módosítási javaslat az ülés napirendjével kapcsolatosan. 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök az
ülés napirendjét a meghívó szerint szavazásra bocsátotta. 



Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, – egyhangúlag –  elfogadta az ülés napirendjét  az
alábbiak szerint.

Napirendi pontok:

1. Előterjesztés  a  Sátoraljaújhelyi  Kossuth Lajos  Művelődési  Központ  2023.  évi
tevékenységéről szóló beszámolójának és 2024. évi munkatervének elfogadására
Előterjesztő: Budainé Bodnár Edit intézményvezető

2. Előterjesztés  a  Sátoraljaújhelyi  Városi  Könyvtár  2023.  évi  munkájáról  szóló
beszámolójának és 2024. évi munkatervének elfogadására
Előterjesztő: Nagyné Szentesi Mónika intézményvezető

3. Előterjesztés az Önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról szóló
tájékoztató elfogadására
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző

4. Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

5. Előterjesztés a magyar gyermekvédelmi rendszer szigorítására
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

6. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi székhelyű bejegyzett civil és egyéb szervezetek
részére  2024.  évi  közművelődési  pályázati  önerő,  illetve  városi,  járási  és
regionális jelentőségű közművelődési rendezvények kiadásainak támogatására
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző

1. Napirend:  Előterjesztés  a  Sátoraljaújhelyi  Kossuth  Lajos  Művelődési  Központ
2023.  évi  tevékenységéről  szóló  beszámolójának  és  2024.  évi  munkatervének
elfogadására

Szőnyi  István  bizottsági  elnök: megkérdezte  Budainé  Bodnár  Edit  intézményvezető
asszonyt, hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Vélemények következtek: 

Róth  József  bizottsági  tag:  örömét  fejezte  ki,  hogy  egyre  több  pályázatot  nyer  a
Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ, és egyre színvonalasabb programokat
szerveznek. 

Szőnyi István bizottsági elnök: a Művelődési Központ dolgozói sokat dolgoznak, amely
meglátszik  a  pályázatok  mennyiségén  és  minőségén.  A  munkatervben  a  régi  programok
mellett  új  események  is  helyet  kaptak.  Megköszönte  munkájukat,  és  sok  sikert  kívánt  a
továbbiakra. 

Pálinkás  Máté  bizottsági  tag:  jó  látni,  hogy  mennyire  széles  a  repertoár,  és  minden
korosztály megszólításra kerül. 
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott  el,  Szőnyi István bizottsági
elnök  szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és
Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Kossuth
Lajos  Művelődési  Központ  2023.  évi  tevékenységéről  szóló  beszámolóját  és  a  2024.  évi
munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.

S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága
13/2024.(III.25.) határozata
a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2023. évi tevékenységéről szóló
beszámolójának és 2024. évi munkatervének elfogadásáról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi
és  Közművelődési  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy a  Sátoraljaújhelyi
Kossuth Lajos Művelődési Központ 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóját és a 2024.
évi munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.

2. Napirend:  Előterjesztés  a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról
szóló beszámolójának és 2024. évi munkatervének elfogadására

Szőnyi  István bizottsági  elnök: megkérdezte  Nagyné Szentesi  Mónika  intézményvezető
asszonyt, hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Kérdés következett. 

Róth  József  bizottsági  tag:  megkérdezte,  hogy  valóban  11.093  fő  vett-e  részt  a  171
rendezvényen, mert ez rengeteg látogatószám egy könyvtár életében. 

Nagyné  Szentesi  Mónika  intézményvezető:  a  visszajelzések  minden  esetben  nagyon
pozitívak, köszönhetően a témák sokféleségének. A koronavírus és az energiaválság után az
elmúlt  évben  elsősorban  a  könyvtári  programok  és  az  azokon  résztvevők,  valamint  a
látogatók számában történt jelentős növekedés.

Vélemény következett. 

Szőnyi István bizottsági elnök: látható, hogy nemcsak a könyvtárral kapcsolatos események
zajlanak a Városi Könyvtárban, hanem az közösségi térként is működik.

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott  el,  Szőnyi István bizottsági
elnök  szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és
Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek,  hogy a Sátoraljaújhelyi  Városi
Könyvtár  2023.  évi  munkájáról  szóló  beszámolóját  és  a  2024.  évi  munkatervét  az
előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.
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S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

A Bizottság 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága
14/2024.(III.25.) határozata
a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló beszámolójának és 2024.
évi munkatervének elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi
és  Közművelődési  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy a  Sátoraljaújhelyi
Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló beszámolóját és a 2024. évi munkatervét az
előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.

3. Napirend:  Előterjesztés  az  Önkormányzat  által  nyújtott  támogatások
felhasználásáról szóló tájékoztató elfogadására

Szőnyi István bizottsági elnök: a civil pályázatok egy része a bizottságon keresztül kerülnek
elbírálásra,  továbbá  vannak  polgármesteri  keretből  nyújtott  támogatások,  és  a  képviselő-
testület  által  odaítélt  támogatások,  amelynek  elszámolásáról  van  szó  a  tájékoztatóban.  A
támogatottak  az  elszámolási  kötelezettségüknek  eleget  tettek.   Megkérdezte  dr.  Terdik
Sándor jegyző urat, hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Tekintettel  arra,  hogy  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szőnyi  István  bizottsági  elnök
szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és
Közművelődési  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy az  önkormányzat  által
nyújtott támogatások felhasználásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint
fogadja el.

S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága
15/2024.(III.25.) határozata
az  önkormányzat  által  nyújtott  támogatások  felhasználásáról  szóló  tájékoztató
elfogadásáról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi
és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat által
nyújtott támogatások felhasználásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint
fogadja el. 

4. Napirend: Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére

4



Szőnyi István bizottsági elnök: az előterjesztés a Lavotta János Alapfokú Művészeti Iskolát
érinti.  Dombóvári  János  Imre  bizottsági  tag  tud  bővebb  információt  nyújtani  az
átszervezésről.

Dombóvári  János  Imre  bizottsági  tag:  megszűnt  egy  alapítványi  iskola,  amelyet  a
Salgótarjáni Tankerületi Központ vett át, azonban a telephelyei Vilmányban és Tiszakarádon
találhatóak. A területi illetékesség okán ezeket a helyeket átveszi a Sárospataki Tankerületi
Központ. A Lavotta János Alapfokú Művészeti Iskola örül az új művészeti ágaknak, mert
eddig nem volt szín- és bábművészet az intézményben. 

Kérdés következett. 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte, hogy mennyi gyermeket érint az átszervezés. 

Dombóvári  János  Imre  bizottsági  tag:  ígéret  szerint  160  gyermeket  érint,  azonban
szeptemberben derül ki a pontos létszám. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott  el,  Szőnyi István bizottsági
elnök  szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és
Közművelődési  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  nemzeti  köznevelésről
szóló  2011.  évi  CXC.  törvény  83.  §  (4)  bekezdésében kapott  véleményezési  jogával  élve
támogassa a Sárospataki Tankerületi Központ fenntartásában lévő Lavotta János Alapfokú
Művészeti Iskola telephelyeinek létesítését, valamint új tanszakok létrehozását a meglévő és
az újonnan létesített telephelyeken, a határozati javaslatokban foglaltak szerint.

S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága
16/2024.(III.25.) határozata
intézményi átszervezés véleményezéséről

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi
és  Közművelődési  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy a  nemzeti
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdésében kapott  véleményezési
jogával élve támogassa a Sárospataki Tankerületi Központ fenntartásában lévő Lavotta János
Alapfokú Művészeti Iskola telephelyeinek létesítését az alábbi címeken:
 
- 3980 Sátoraljaújhely, Deák út 31. (Deák Úti EGYMI)
- 3980  Sátoraljaújhely,  József  Attila  utca  1.   (Árpád-házi  Szent  Margit  Katolikus

Általános Iskola)
- 3891 Vilmány, Fő út 97. (Vilmányi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola)

S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága
17/2024.(III.25.) határozata
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intézményi átszervezés véleményezéséről

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi
és  Közművelődési  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy a  nemzeti
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdésében kapott  véleményezési
jogával élve támogassa a Sárospataki Tankerületi Központ fenntartásában lévő Lavotta János
Alapfokú  Művészeti  Iskola  vonatkozásában  új  tanszakok  létrehozását  a  meglévő  és  az
újonnan létesített telephelyeken, az alábbiak szerint.

1. 3980 Sátoraljaújhely, Deák út 31. (Deák Úti EGYMI)  
       táncművészeti ág (új tanszak: társastánc tanszak)

2. 3980  Sátoraljaújhely,  József  Attila  utca  1.  (Árpád-házi  Szent  Margit  Katolikus  
Általános Iskola)
Szín- és bábművészeti ág (kifutó tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak, új
tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak)

3. 3891 Vilmány, Fő út 97. (Vilmányi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola)  
Szín- és bábművészeti ág (kifutó tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak, új
tanszakok - bábjáték tanszak, színjáték tanszak)
Képző-  és  iparművészeti  ág (kifutó  tanszakok  -  grafika  tanszak,  új  tanszakok  -
grafika és festészet tanszak, képzőművészeti tanszak

4. 3989  Mikóháza,  Szabadság  út  11.  (Kazinczy  Ferenc  Általános  Iskola  Mikóházi  
Lőrincze Lajos Tagintézménye)
Szín-  és  bábművészeti  ág (kifutó  tanszakok  -  bábjáték  tanszak,  új  tanszakok  –
bábjáték tanszak)

5. Napirend: Előterjesztés a magyar gyermekvédelmi rendszer szigorítására

Szőnyi István bizottsági  elnök: megkérdezte  dr.  Terdik Sándor jegyző urat,  hogy van-e
kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Kérdés következett. 

Róth József bizottsági  tag:  megkérdezte,  hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának
van-e gyermekvédelmi koncepciója. 

Szőnyi István bizottsági elnök: igen, van. Országos szinten igény merült fel a szigorúbb
gyermekvédelmi  rendszer  kialakítására,  amelyhez  helyi  szinten  Sátoraljaújhely  Város
Önkormányzata is szeretne csatlakozni.

Vélemények következtek. 

Dombóvári  János Imre bizottsági  tag:  országos szinten hallani,  hogy szigorítani  kell  a
gyermekvédelmi  törvényt.  Úgy  gondolta,  hogy  mindenki  egyetért  azzal,  hogy  a  pedofil
elkövetőket a lehető legsúlyosabban kell büntetni. Hiányolta, hogy a szülő felelősségét soha
nem vizsgálják.  
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dr. Terdik Sándor jegyző: sokszor lehet azt hallani, hogy rossz a pedagógus, az óvónő,
iskolaőrökre  van  szükség  a  rend  fenntartásához.  A  pedagógusnak  meg  kell  tanítania  a
gyermekeket írni, olvasni, számolni, azonban a nevelés, a helyes viselkedés, valamint annak
a biztosítása, hogy a gyermekek megfelelő körülmények között nőjenek fel,  mind-mind a
szülői felelősség köréhez tartoznak, és nem kizárólag a pedagóguson múlik, hogy a gyermek
milyen tudással és erkölcsi normákkal hagyja el az intézményt. Egyetértett azzal, hogy sokkal
többször kellene vizsgálni a szülők felelősségét. 

Palicz Istvánné bizottsági tag: nem lehet számon kérni, és meghatározni, hogy kik, mikor és
hány gyermeket vállalnak. A gyermekvédelmi rendszer feladata az, hogy ha már olyan helyre
született a gyermek, ahol nem megfelelő a gondozása, ott segítsen az előbb említett szociális
háló,  továbbá  újszülöttek  esetében  ez  a  feladat  a  védőnői  hálózatra  hárul,  amely
intézményrendszer segíti a családokat. A problémás kisiskolások, valamint a nagyobb iskolás
gyermekek esetében be kell, hogy avatkoznia a gyermekvédelmi rendszernek, hogy segítse a
szülőket a gondok megoldásában. 

Pálinkás  Máté  bizottsági  tag:  véleménye  szerint  az  iskolákban  kötelező  lehetne  a
gyermekpszichológiai  könyvek  olvasása.  A  gyermekvédelmi  program  kapcsán  a
sátoraljaújhelyi szakemberek tarthatnának előadásokat a leendő szülőknek.

dr.  Terdik  Sándor  jegyző:  elindult  a  szülésfelkészítő  komplex  program Sátoraljaújhely
városában,  aki  jelentkezik,  az  megkaphatja  a  megfelelő  információkat.  A  Biztos  Kezdet
Gyerekház pedig a szülőket a pici  gyerekekkel  együtt  készítik fel  a  gyermekek óvodába,
iskolába kerülésére. 

Róth József bizottsági tag: jelezte, hogy nem kíván a szavazásban részt venni. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott  el,  Szőnyi István bizottsági
elnök  szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és
Közművelődési  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  Sátoraljaújhely  Város
Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  határozati  javaslatban  foglaltakkal  értsen  egyet,
továbbá  kötelezze  magát  arra,  hogy  saját  intézményeiben  mindent  tegyen  meg  annak
érdekében,  hogy  gyermekeinket  meg  tudjuk  védeni  a  szexuálisan  deviáns  viselkedési
formáktól.

S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal – egy bizottsági tag nem vett részt a szavazásban –
az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága
18/2024.(III.25) határozata 
a magyar gyermekvédelmi rendszer szigorításáról
 
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi 
és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város 
Önkormányzat Képviselő-testülete értsen egyet azzal, hogy
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 A Fidesz-KDNP eddig is a gyermekek védelméért dolgozott, ez ezután is így 
lesz.

 Az apa férfi, az anya nő, a gyermekeinket hagyják békén.
 A pedofíliával szemben nincs kegyelem.
 Európában Magyarországon legyen a legszigorúbb gyermekvédelmi rendszer.

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  kötelezze magát arra, hogy saját
intézményeiben  mindent  tegyen  meg  annak  érdekében,  hogy  gyermekeinket  meg  tudjuk
védeni a szexuálisan deviáns viselkedési formáktól.

6. Napirend:  Előterjesztés  a  sátoraljaújhelyi  székhelyű  bejegyzett  civil  és  egyéb
szervezetek részére 2024. évi közművelődési pályázati önerő, illetve városi, járási és
regionális jelentőségű közművelődési rendezvények kiadásainak támogatására

Szőnyi István bizottsági elnök: ebben az évben is kiírásra kerül a civil és egyéb szervezetek
rendezvényeinek  kiadásainak  támogatására  vonatkozó  pályázat.  Javasolta,  hogy  az
előterjesztésben  foglaltaktól  eltérően  2024.  április  19.  péntek  12:00  óráig  adhassák  be  a
pályázatokat.  

Tekintettel  arra,  hogy  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szőnyi  István  bizottsági  elnök
szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és
Közművelődési  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  határozat  mellékletét
képező  pályázati  felhívás  szerinti  adattartalommal  a  költségvetési  rendeletben,  részére
rendelkezésre álló keret 50%-ának erejéig pályázatot hirdet - a határozat melléklete szerint -
sátoraljaújhelyi  székhelyű  bejegyzett  civil  és  egyéb  szervezetek  részére  2024.  évi
közművelődési pályázati önerő, illetve városi, járási és regionális jelentőségű közművelődési
rendezvények  kiadásainak  támogatására,  azzal  a  módosítással,  hogy  a  beadási  határidő
2024. április 26. 12:00 óráról 2024. április 19. 12:00 órára módosul.

S z a v a z á s  :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor
jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága
19/2024.(III.25.) határozata 
a  sátoraljaújhelyi  székhelyű  bejegyzett  civil  és  egyéb  szervezetek  részére  2024.  évi
közművelődési  pályázati  önerő,  illetve  városi,  járási  és  regionális  jelentőségű
közművelődési rendezvények kiadásainak támogatásáról 
  
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi
és  Közművelődési  Bizottsága  átruházott  hatáskörben döntött  arról,  hogy  a  határozat
mellékletét  képező pályázati  felhívás szerinti  adattartalommal a költségvetési  rendeletben,
részére rendelkezésre álló keret 50%-ának erejéig pályázatot hirdet - a határozat melléklete
szerint  - sátoraljaújhelyi székhelyű bejegyzett civil és egyéb szervezetek részére 2024. évi
közművelődési pályázati önerő, illetve városi, járási és regionális jelentőségű közművelődési
rendezvények kiadásainak támogatására, azzal a módosítással, hogy a beadási határidő 2024.
április 26. 12:00 óráról 2024. április 19. 12:00 órára módosul.

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott  el,  Szőnyi István bizottsági
elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és az ülést 11:50 órakor bezárta. 

K. m. f.
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       Lukács Tamás s.k.
jegyzőkönyv-hitelesítő

  Szőnyi István s.k.
bizottság elnöke



Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és
Közművelődési Bizottság 19/2024. (III.25.) határozatának melléklete:

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 
Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága

pályázatot hirdet 
sátoraljaújhelyi székhelyű bejegyzett civil és egyéb szervezetek részére 

2024. évi közművelődési pályázati önerő, illetve városi,
járási és regionális jelentőségű közművelődési

rendezvények kiadásainak támogatására 
 
A  pályázat  célja: a  városban  működő  civil  és  egyéb  szervezetek  2024.  évi  pályázati
önerejének, illetve városi, járási és regionális jelentőségű rendezvényeik esetén a rendezvény
költségeihez való hozzájárulás annak érdekében, hogy a város közművelődési és sport életét a
rendezvények színesebbé tegyék. 
 
Pályázatot  nyújthat  be: bármely  sátoraljaújhelyi  székhelyű  bejegyzett  civil  és  egyéb
szervezet, vagy országos szervezet bejegyzett helyi csoportja. 
 
Nem részesülhet  támogatásban az  a  szervezet,  amely  nem tett  eleget  korábbi  elszámolási
kötelezettségének. 
 
A pályázó évente csak egy témában nyújthat be pályázatot. 
 
A pályázati kérelemhez csatolni kell: 
- a  szervezet  bírósági  bejegyzését,  vagy  olyan  okiratát,  mely  igazolja,  hogy  a  szervezet

működik,  -  az  elnyert  pályázatot  igazoló  dokumentum  másolatát,  illetve  a  rendezvény
országos jelentőségének igazolását, 
- a pályázat célját képező esemény rövid bemutatását, célközönségét és 
- a rendezvény költségvetését, 
- nyilatkozat a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI.

törvény szerinti összeférhetetlenség, illetve érintettség fennállásáról vagy hiányáról, továbbá
ugyanezen törvény 8.§ (1) bekezdés szerinti érintettségéről 
- nyilatkozat az államháztartásról  szóló 2011. évi  CXCV. törvény és a  nemzeti  vagyonról

szóló 2011. évi CXCVI. törvény szerinti azon nyilatkozatot, hogy köztartozásmentes adózói
adatbázisban szerepel.

A pályázat elbírálásakor előnyben részesülnek azok a hagyományosan megrendezésre kerülő
közművelődési  események,  amelyek  hozzájárulnak  a  város  és  térsége  közművelődési
programjainak növeléséhez. 
 

BEADÁSI HATÁRIDŐ: 
I. ütem: 2024. április 19. 12:00 órai beérkezéssel 

       II. ütem: --- 



A benyújtás módja: a pályázatot a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal Szervezési, Szociális
és Hatósági Osztályán – Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5. – zárt borítékban, – feltűntetve
„Pályázat” – lehet benyújtani levélben, vagy személyesen. 
 
A beérkezett pályázatokat a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság a
pályázat benyújtásától számított 30 napon belül bírálja el. A támogatási összeg kifizetése a
megkötött támogatási szerződés alapján történik. 


